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Gekrakeel over kippen bij het Gasthuis 
 
Haarlem -  De kippen bij het Kennemer Gasthuis moeten binnenkort weer weg. 

Ze maken teveel lawaai. De gemeente Haarlem heeft inmiddels al een offerte 

opgevraagd over de kosten van deze pluimveeoperatie. Of dat echt een hoge 

rekening wordt, is nog de vraag. Volgens de gemeenteraadsfractie van Axielijst 

zijn er recentelijk al een flink aantal kippen op raadselachtige wijze verdwenen. 

De fractie heeft daarop een paar pittige vragen opgesteld die ze morgenavond 

tijdens de raadvergadering aan B en W wil voorleggen. Hoe zit dat met die 

kippen? 
 
Volgens een anonieme bron van Axielijst is Schildwacht Ongediertebestrijding 
verantwoordelijk voor de recente verdwijning. ,,Nee hoor'', zegt het echtpaar Eric en 
Jeanette van Lieshout dat het bedrijfje runt. ,,We hebben op verzoek twee maanden 
geleden een offerte opgesteld. Daar hebben we vervolgens niets meer op gehoord. Het is 
overigens nog een behoorlijke klus, omdat de gemeente wil dat ze levend gevangen 
worden.'' 
 
Stadsdeelmanager Evers bevestigt dit: ,,Er is nog géén opdracht gegeven. We 
onderzoeken momenteel de mogelijkheden de kippen onder te brengen bij 
kinderboerderijen. Maar als ik dit zo hoor, moeten we nu eerst maar bezien of onlangs 
kippen illegaal zijn weggehaald.'' 
 
Geconfronteerd met die informatie weet raadslid Sjaak Vrugt van Axielijst het kennelijk 
ook niet helemaal meer. ,,Dan zit het misschien toch weer iets anders dan wij 
vermoedden.'' Hij zal de kwestie morgenavond desalniettemin aan de orde stellen. 
,,Misschien zijn we wat voorbarig, maar B en W moet ons dan maar uitleggen hoe het 
dan wel zit met die kippen. Dan zal het vast wel loslopen.'' 
 
Het is niet de eerste keer dat de kippenpopulatie bij het Gasthuis wordt uitgedund op last 
van de gemeente. Vier jaar geleden gebeurde dat ook. De ervaring leert dat ze vanzelf 
terugkomen 


